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Verslag van de algemene ledenvergadering van Diagned 

1 april 2016 te Houten  
 

 
1. Opening  

Esther de Rooij opent als voorzitter de vergadering en heet iedereen van harte welkom op deze 
bijzondere vergadering. Het doet het bestuur deugd dat er zoveel mensen aanwezig zijn. Zij heet de 
ereleden, Frank Hes en Margreet Schreijer, van harte welkom, en meldt dat Jan Rothuizen wegens 
privé omstandigheden later komt.  

 
2. Ingekomen stukken en mededelingen 

De relevante ingekomen stukken komen aan de orde in de presentatie bij punt 4 (Actualiteiten).  
 
3. Verslag ledenvergadering 6 november 2015 

Het verslag wordt zonder commentaar of wijzigingen goedgekeurd. 
 
4. Actualiteiten 

Mirjam de Bruin en Marie-Hélène Schutjens lichten in een uitgebreide presentatie de volgende 
actuele ontwikkelingen toe:  

 Marktontwikkelingen 

 GMH / transparantie 

 Diabetes 

 Personalised medicines  

 RIVM rapport In house testing 

 Nieuwe regelgeving – IVD en HTA 

 Eerstelijns diagnostiek 
 
De presentatie – die als verslag van dit agendapunt kan worden beschouwd - staat op het besloten 
gedeelte van de website van Diagned.  
 
Ten aanzien van onderwerp a (marktontwikkelingen) wordt geconstateerd dat Nederland laag scoort, 
ook in internationaal perspectief. Het blijft lastig om goed zicht te krijgen op de markt, omdat een 
niet alles inzichtelijk is (kosten labs en kosten tests, en de verhouding daartussen, vergoeding etc.). 
VWS werkt aan een integrale visie op diagnostiek (1e en 2e lijn, laboratoriumdiagnostiek en 
beeldvormende diagnostiek). Bij de leden bestaat behoefte om hier de komende tijd extra aandacht 
aan te geven. Diagned zal dit voorjaar een workshop organiseren voor de leden.   
 

5. Communicatie: ‘HART VAN DE ZORG’  
Er is hard gewerkt om de campagne ‘Hart van de zorg’ op te zetten en daarbij samen te werken met 
de labprofessionals. Dat heeft tijd en energie gekost, maar uiteindelijk is iedereen binnen boord. Op 
dit moment wordt nog gesproken over de kosten en de verdeling van verantwoordelijkheden en 
werkzaamheden. Het is de bedoeling dat de NVKC, NVMM en NVVP het platform ‘hartvandezorg.nl’ 
gaan overnemen en beheren, maar dat Diagned wel betrokken blijft.  
Marc Elisen (NVKC/OLVG) is aanwezig en licht dit proces en de toekomst toe in een presentatie met 
de titel: “To boldly go where no man has gone before”.  
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6. Samenstelling bestuur  

 Wisselingen bestuur 
Per 1 januari zijn Gerrit Portier en Michelle Meijer afgetreden. Tevens nemen Esther de Rooij, Jan 
Rothuizen en Peter Langens afscheid van het bestuur. Als nieuwe bestuursleden worden 
benoemd: Hans Sluimer (Luminex), Jordi Cereijido (Werfen), Barbara Kamp (Roche Diagnostics)  
en John Grens (Siemens). Hans (ziek) en Jordi zijn helaas afwezig; Barbara en John stellen zich kort 
voor.  
 
Gezien de vele wijzigingen in het bestuur neemt het bestuur later dit jaar een besluit over het 
voorzitterschap. Voorlopig zal Wim Smit (Abbott) als waarnemend  voorzitter optreden. Wim 
neemt het woord over van Esther en geeft aan dat Frank Spijker het penningmeesterschap op zich 
heeft genomen.  
 
De leden die afscheid nemen worden kort toegesproken.  
Er is grote waardering voor de inzet en het enthousiasme waarmee Esther de Rooij in de korte tijd 
dat zij voorzitter was, de kar heeft getrokken. Haar doorzettingsvermogen heeft eraan 
bijgedragen dat er veel is bereikt, vooral als het gaat om de meerwaarde-discussie en 
‘hartvandezorg.nl’.  Esther bedankt de leden en het bestuur voor het vertrouwen en de 
samenwerking.  
Peter Langens krijgt waardering voor zijn langdurige inzet voor Diagned, zelfs toen hij niet meer 
aan een bedrijf was verbonden. Zijn loyaliteit, zeer lange ervaring in de branche en specifieke 
kennis op gebied POCT zijn belangrijk geweest. Peter bedankt eveneens de leden en het bestuur 
voor het vertrouwen, en geeft aan dat hij nog bij de oprichting – 35 jaar geleden - betrokken is 
geweest, en zich altijd met enorm veel plezier heeft ingezet.  
 

 Benoeming Jan Rothuizen tot erelid 
Diagned kent de mogelijkheid tot benoeming tot erelid. Die eer valt ten deel aan personen die 
veel voor Diagned hebben betekend. Het bestuur heeft besloten dat Jan Rothuizen voor deze 
benoeming in aanmerking komt. Dit wordt door de voltallige vergadering met applaus 
onderstreept.  De huidige twee ereleden, Frank Hes en Margreet Schreijer, spreken Jan kort toe 
en memoreren zijn kennis, betrokkenheid en jarenlange inzet voor de vereniging. Namens de 
vereniging wordt een passend cadeau aangeboden, dat dit erelidmaatschap symboliseert. Jan 
dankt het bestuur en de leden voor deze benoeming. Het kwam voor hem als een verrassing, en 
hij is er zeer van onder de indruk. Hij memoreert onder andere de goede sfeer, contacten en 
samenwerking binnen Diagned, zowel in het bestuur als daarbuiten.  Er is veel gebeurd in de 
diagnostica-wereld en die veranderingen gaan nog steeds door. Dit leidt tot nieuwe uitdagingen, 
en hij wenst alle leden daarbij heel veel succes.   
 

 Kascommissie leden kascommissie  
Er is een vacature in de kascommissie vanwege het vertrek van Hans Sluimer (toegetreden tot het 
bestuur). Kees Andeweg (ELITech) is nu enig lid. Wim Smit vraagt wie er beschikbaar is; Jan 
Willem Schipper (Sysmex) meldt zich aan. De vergadering gaat daarmee akkoord.  

 
7. Wat verder ter tafel komt / rondvraag 

Er zijn geen vragen. Wim introduceert de spreker voor het themagedeelte: Bert Dikkeschei  (Isala 
Zwolle), die de leden meeneemt in een reis vanuit het verleden naar de toekomst: “Back to the 
future: tijdreis door de ogen van een klant.”  


